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 Protokół Nr V/2024 

z V sesji Rady Miejskiej w Gołdapi odbytej 

w dniu 16 lipca 2024 r. 

 

Obradom przewodniczyła Wioletta Anuszkiewicz  

Protokołowała: Katarzyna Krusznis 

Godzina rozpoczęcia – 13:00, zakończenia – 14:45 

W posiedzeniu wzięło udział 13 radnych. 

 

Obecni: 

1. Maciej  Kordjak  

2. Wioletta Anuszkiewicz 

3. Andrzej  Dołęga 

4. Andrzej  Gutowski  

5. Wojciech Hołdyński 

6. Zbigniew Makarewicz 

7. Kamil Markowski 

8. Paweł  Perko  

9. Janina  Pietrewicz 

10. Tomasz Popławski  

11. Zofia   Syperek 

12. Marcin Urzędowski 

13. Monika Wałejko 

14. Sylwia Wrzesień-Kisielewska  

15. Marek Zajączkowski 

 

Porządek posiedzenia 

1. Otwarcie posiedzenia, stwierdzenie prawomocności obrad (kworum) 

2. Przedstawienie porządku posiedzenia 

3. Przyjęcie protokołu sesji z dnia 25.06.2024 r.  

4. Sprawozdanie Burmistrza o pracach w okresie międzysesyjnym 

5. Informacje przewodniczącego obrad o działaniach podejmowanych w okresie międzysesyjnym 

6. Rozpatrzenie projektów uchwał w sprawach: 

1) wyboru metody ustalenia opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi i ustalenia wysokości tej 

opłaty oraz zwolnienia w części opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi właścicielom 

nieruchomości zamieszkałych, znajdujących się na terenie Gminy Gołdap, 

2) zmieniająca uchwałę w sprawie wprowadzenia na terenie Gminy Gołdap Samorządowego Programu dla 

rodzin wielodzietnych Karta Dużej Rodziny w Gołdapi, 

3) zmieniająca uchwałę w sprawie ustalenia wzoru deklaracji o wysokości opłaty za gospodarowanie 

odpadami komunalnymi składanej przez właścicieli nieruchomości zamieszkałych, położonych na terenie 

Gminy Gołdap, 

4) ustalenia wzoru deklaracji o wysokości opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi składanej przez 

właścicieli nieruchomości zamieszkałych, położonych na terenie Gminy Gołdap, 

5) zmieniająca uchwałę w sprawie wprowadzenia zarządzenia poboru opłaty uzdrowiskowej w drodze inkasa 

oraz określenia inkasentów i  wysokości wynagrodzenia inkaso. 

7. Wybór Sołectwa do programu Odnowa Wsi  

8. Interpelacje radnych 

9. Zapytania radnych 

10. Zapytania przewodniczących organów wykonawczych jednostek pomocniczych 

11. Wolne wnioski 

12. Zamknięcie sesji                                                                                               
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Do pkt 1 

V posiedzenie sesji Rady Miejskiej IX kadencji 2024-2029 otworzyła Przewodnicząca Rady Wioletta 

Anuszkiewicz. Stwierdziła, że w sesji uczestniczy 13 radnych, zatem podejmowane decyzje będą prawomocne.  

Zgodnie z art. 6 ust. 1 lit. c Ogólnego Rozporządzenia o Ochronie Danych Osobowych (RODO) mówiącym, 

iż przetwarzanie danych jest dopuszczalne, gdy jest niezbędne do wypełnienia obowiązku prawnego ciążącego 

na administratorze (wynikającym z art. 20 ust. 1b ustawy o samorządzie gminnym nakładającym obowiązek 

rejestrowania i udostępniania nagrań audiowizualnych z przebiegu obrad rady gminy), Radna Senior 

poinformowała zgromadzonych, iż przebieg tego posiedzenia będzie w takiej właśnie postaci rejestrowany (wraz 

z wizerunkiem osób uczestniczących w sesji), dopełniając tym samym obowiązku informacyjnego wynikającego 

z art. 13 ust. 1 RODO. 

 

Do pkt 2  

Przewodnicząca Rady Wioletta Anuszkiewicz przedstawiła porządek posiedzenia. Zapytała radnych,  

czy są propozycje zmiany do porządku posiedzenia.  

Uwag nie zgłoszono.  

Przewodnicząca Rady Wioletta Anuszkiewicz zgłosiła zmianę porządku posiedzenia poprzez dodanie  

w pkt 7 podpunktu 1) o brzmieniu: zgłoszenia Sołectwa Marcinowo oraz Gminy Gołdap do współpracy  

od 2024 roku w inicjatywie Samorządu Województwa Warmińsko-Mazurskiego dotyczącej Odnowy  

Wsi Województwa Warmińsko-Mazurskiego ,,Wieś Warmii, Mazur i Powiśla miejscem, w którym warto  

żyć …”  oraz podpunktu 2) o brzmieniu zgłoszenia Sołectwa Skocze oraz Gminy Gołdap do współpracy  

od 2024 roku w inicjatywie Samorządu Województwa Warmińsko-Mazurskiego dotyczącej Odnowy Wsi 

Województwa Warmińsko-Mazurskiego  ,,Wieś Warmii, Mazur i Powiśla miejscem, w którym warto żyć …”   

Przewodnicząca Rady Wioletta Anuszkiewicz poddała pod głosowanie wniosek w sprawie zmiany porządku 

posiedzenia poprzez dodanie w pkt 7 podpunktu 1) o brzmieniu: zgłoszenia Sołectwa Marcinowo oraz Gminy 

Gołdap do współpracy od 2024 roku w inicjatywie Samorządu Województwa Warmińsko-Mazurskiego 

dotyczącej Odnowy Wsi Województwa Warmińsko-Mazurskiego ,,Wieś Warmii, Mazur i Powiśla miejscem,  

w którym warto żyć …” 

W głosowaniu jawnym głosami 13 za wniosek został przyjęty.  

Głosowano wniosek w sprawie 

zmiany porządku posiedzenia poprzez dodanie w pkt 7 podpunktu 1) o brzmieniu: zgłoszenia Sołectwa 

Marcinowo oraz Gminy Gołdap do współpracy od 2024 roku w inicjatywie Samorządu Województwa 

Warmińsko-Mazurskiego dotyczącej Odnowy Wsi Województwa Warmińsko-Mazurskiego ,,Wieś Warmii, 

Mazur i Powiśla miejscem, w którym warto żyć …” 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne 

ZA (13) 

Maciej  Kordjak , Wioletta Anuszkiewicz, Andrzej  Dołęga, Andrzej  Gutowski , Wojciech Hołdyński, 

Zbigniew Makarewicz, Kamil Markowski, Paweł Perko, Tomasz Popławski, Zofia Syperek, Marcin Urzędowski, 

Sylwia Wrzesień-Kisielewska , Marek Zajączkowski 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (2) 

Janina  Pietrewicz, Monika Wałejko 

 

Przewodnicząca Rady Wioletta Anuszkiewicz poddała pod głosowanie wniosek w sprawie zmiany porządku 

posiedzenia poprzez dodanie w pkt 7 podpunktu 2) o brzmieniu: zgłoszenia Sołectwa Skocze oraz Gminy Gołdap 

do współpracy od 2024 roku w inicjatywie Samorządu Województwa Warmińsko-Mazurskiego dotyczącej 

Odnowy Wsi Województwa Warmińsko-Mazurskiego ,,Wieś Warmii, Mazur i Powiśla miejscem,  

w którym warto żyć …” 

W głosowaniu jawnym głosami 13 za wniosek został przyjęty.  

Przewodnicząca Rady Wioletta Anuszkiewicz poddała pod głosowanie wniosek w sprawie zmiana porządku 

posiedzenia poprzez dodanie w pkt 7 oraz podpunktu 2) o brzmieniu zgłoszenia Sołectwa Skocze oraz Gminy 

Gołdap do współpracy od 2024 roku w inicjatywie Samorządu Województwa Warmińsko-Mazurskiego 
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dotyczącej Odnowy Wsi Województwa Warmińsko-Mazurskiego  ,,Wieś Warmii, Mazur i Powiśla miejscem, w 

którym warto żyć …”. 

W głosowaniu jawnym głosami 13 za wniosek został przyjęty.  

Głosowano wniosek w sprawie 

zmiana porządku posiedzenia poprzez dodanie w pkt 7 oraz podpunktu 2) o brzmieniu zgłoszenia Sołectwa 

Skocze oraz Gminy Gołdap do współpracy od 2024 roku w inicjatywie Samorządu Województwa Warmińsko-

Mazurskiego dotyczącej Odnowy Wsi Województwa Warmińsko-Mazurskiego  ,,Wieś Warmii, Mazur i Powiśla 

miejscem, w którym warto żyć …” 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne 

ZA (13) 

Maciej  Kordjak , Wioletta Anuszkiewicz, Andrzej  Dołęga, Andrzej  Gutowski , Wojciech Hołdyński, 

Zbigniew Makarewicz, Kamil Markowski, Paweł  Perko , Tomasz Popławski , Zofia   Syperek, Marcin 

Urzędowski, Sylwia Wrzesień-Kisielewska , Marek Zajączkowski 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (2) 

Janina  Pietrewicz, Monika Wałejko 

 

Do pkt 3 

Przewodnicząca Rady Wioletta Anuszkiewicz spytała, czy radni mają uwagi do przesłanego protokołu z sesji 

z dnia 25.06.2024r.  

Uwag nie zgłoszono. 

Przewodnicząca Rady Wioletta Anuszkiewicz poddała pod głosowanie przyjęcie protokołu z dnia  

25.06.2024 r.  

W głosowaniu jawnym głosami 13 za protokół został przyjęty.  

Głosowano w sprawie 

Przyjęcie protokołu sesji z dnia 25.06.2024 r. 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne 

ZA (13) 

Maciej  Kordjak , Wioletta Anuszkiewicz, Andrzej  Dołęga, Andrzej  Gutowski , Wojciech Hołdyński, 

Zbigniew Makarewicz, Kamil Markowski, Paweł Perko, Tomasz Popławski, Zofia Syperek, Marcin Urzędowski, 

Sylwia Wrzesień-Kisielewska, Marek Zajączkowski 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (2) 

Janina  Pietrewicz, Monika Wałejko 

 

Do pkt  4  

Burmistrz Gołdapi Konrad Kazaniecki przedstawił sprawozdanie o pracach w okresie międzysesyjnym: 

1. 26.06.2024 r. – posiedzenie Zgromadzenia Związku Międzygminnego "Gospodarka Komunalna", 

2. 26.06.2024 r. – Walne Posiedzenie Stowarzyszenia Warmińsko - Mazurskich Gmin  Pogranicza (udział 

Zastępcy Burmistrza), 

3. 27.06.2024 r. – posiedzenie Gminnego Zespołu Zarządzania Kryzysowego (udział Sekretarz), 

4. 27.06.2024 r. – Walne Zgromadzenie Członków Stowarzyszenia Uzdrowisk Warmii i Mazur (udział 

Burmistrza i Zastępcy Burmistrza), 

5. 27.06.2024 r. – spotkanie w Ministerstwie Finansów,  

6. 28.06.2024 r. – obchody 20-lecia utworzenia Sądu Rejonowego w Olecku, 

7. 28.06.2024 r. – Powitanie Lata „Noc Świętojańska” organizowane przez Związek Emerytów, Rencistów 

i Inwalidów (udział Zastępcy Burmistrza), 
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8. 28.06.2024 r. – wernisaż wystawy Na rubieżach świata ludzi, magiczne istoty z muzeum baśni 

organizowane przez Bibliotekę Publiczną w Gołdapi (udział   Zastępcy Burmistrza), 

9. 28.06.2024 r. – Gala Jubileuszu 95lecia Konkursu Miss Polonia, 

10. 29.06.2024 r. – XXII Światowa Konferencja Gospodarcza Polonii (wystąpienie jako prelegent), 

11. 30.06.2024 r. – Bezpieczne Wakacje z OSiR (plaża miejska),  

12. 1.07.2024 r. – podpisanie umowy na realizację projektu ze środków Państwowego Funduszu 

Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych z Zarządem Powiatu Starostą Krzysztofem Kazanieckim, 

Wicestarostą Marianną Wardziejewską przy kontrasygnatach skarbnika powiatu Bożeny Radzewicz  

i zastępcy skarbnika gminy Agnieszki Ryszewskiej,  

13. 1.07.2024 r. – posiedzenie Rad Powiatowych Warmińsko-Mazurskiej Izby Rolniczej, 

14. 2.07.2024 r. – Wspólne posiedzenie Komisji,   

15. 4.07.2024 r. – Wspólne posiedzenie Komisji, 

16. 5.07.2024 r. – spotkanie z Panią Wicemarszałek Województwa Warmińsko Mazurskiego Marią 

Bąkowską, 

17. 5.07.2024 r. – spotkanie z Edytą Wrotek – dyrektorem programowym Radia Olsztyn, 

18. 6.07.2024 r. – III Biesiada Warmińska w Czerwonce, 

19. 8.07.2024 r. – spotkanie z Posłem na Sejm RP Panem Maciejem Wróblem, 

20. 9.07.2024 r. – akcja krwiodawcza przygotowana przez Ochotniczą Straż Pożarną w Surminach 

21. 9.07.2024 r. – spotkanie z mieszkańcami oraz wybory Rady Osiedla II na kadencję 2024 – 2029, 

22. 10.07.2024 r. – spotkanie z mieszkańcami oraz  wybory Rady Osiedla III na kadencję 2024 – 2029, 

23. 11.07.2024 r. – uroczyste wręczenie świadectw ukończenia Bazowego Kursu Podoficerskiego 

żołnierzom 16 Dywizji Zmechanizowanej,  

24. 11.07.2024 r. – otwarcie wystawy Macieja Mackiewicza pt. „Satyra na lato, Gołdapski humor”,  

25. 12.07.2024 r. – wernisaż wystawy pokonkursowej „Mój zabytek” organizowany w ramach Dni Gołdapi 

2024, 

26. 12.07.2024 r. – przemówienie Burmistrza oraz koncert Oskara Cymsa w ramach organizowanych Dni 

Gołdapi 2024,  

27. 12.07.2024 r. -  wystawa "Iskry  Niepodległej" o wybitnych Polkach i Polakach, którzy zmieniali świat, 

28. 13.07.2024 r. – Piknik rodzinny z okazji 100-lecia Lasów Państwowych i 80-lecia  Regionalnej Dyrekcji 

w Białymstoku,  

29. 13.07.2024 r. – wywiad w ramach Lato z Radiem Eska,  

30. 13.07.2024 r. – Koncert Smal 90 lat organizowany w ramach Dni Gołdapi 2024,  

31. 13.07.2024 r. – Koncert zespołu Wilki organizowany w ramach Dni Gołdapi 2024, 

32. 14.07.2024 r. – Miasteczko Rowerowe organizowane w ramach Dni Gołdapi 2024,  

33. 14.07.2024 r. – pokazy akrobacji rowerowych Piotra Bielaka organizowane w ramach Dni Gołdapi 2024, 

34. 14.07.2024 r. – Festiwal Tańca i Ognia organizowany w ramach Dni Gołdapi 2024, 

35. 15.07.2024 r. – posiedzenie Konwentu Stowarzyszenia „Euroregion Niemen”,  

36. 15.07.2024 r. – spotkanie Zarządu Stowarzyszenia EGO Kraina Bociana (udział Zastępcy Burmistrza 

oraz Jarosława Duchnowskiego), 

37. 15.07.2024 r. – spotkanie z mieszkańcami oraz wybory do Rady Osiedla IV. 

Wydział Gospodarki Przestrzennej, Ochrony Środowiska i Nieruchomości 

1. W dniach 05-26.07.2024  r. wyłożono do publicznego wglądu projekt  zmiany miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego części 

gminy Gołdap z pokładami torfów położonych w obrębach geodezyjnych Bałupiany i Wiłkajcie 

wraz z Prognozą oddziaływania na środowisko. 

2. W dniu 08.07.2024 r. w sali nr 1 dobyła się dyskusja publiczna nad przyjętymi w projekcie zmiany planu 

miejscowego rozwiązaniami. 

Wydział Współpracy, Komunikacji Społecznej i Funduszy Zewnętrznych 

1. Uruchomione zostały konsultacje społeczne projektu zarządzenia w sprawie powołania Gminnej Rady 

Sportu w Gołdapi, ustalenia zasad powoływania jej członków oraz ustalenia regulaminu jej działania. 

Dokument dostępny jest w BIP. Zachęcamy do zgłaszania uwag w terminie do 24 lipca.  

2. Uruchomione zostały konsultacje społeczne projektu Programu współpracy Gminy Gołdap  

z organizacjami pozarządowymi na 2025 rok. Dokument dostępny jest w BIP, do zgłaszania uwag 

zapraszamy organizacje działające na terenie naszej gminy. Uwagi zgłaszać można do 22 lipca.  

Straż Miejska 

1. W ostatnim okresie międzysesyjnym strażnicy Straży Miejskiej w Gołdapi: 

– wykonywali patrole prewencyjne na terenie miasta i gminy Gołdap (piesze, rowerowe  
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i zmotoryzowane), 

– wykonali 1 patrol nocny z funkcjonariuszami policji, 

– wykonywali konwoje pieniędzy na potrzeby urzędu miejskiego, 

– wykonywali kontrole porządkowe nieruchomości, 

– ujawniali  wykroczenia za które sprawcy zostali pouczeni lub ukarani mandatami karnymi, 

– do Sądu Rejonowego w Olecku skierowano 1 wniosek o ukaranie za popełnione wykroczenie, 

– operatorzy monitoringu wizyjnego miejsc publicznych pełnili dyżury na 2 zmianach. 

Radny Kamil Markowski opuścił posiedzenie  – godz. 13:28 

Do pkt 5 

Przewodnicząca Rady Wioletta Anuszkiewicz powiedziała, że komisje w okresie międzysesyjnym zapoznały 

się  z informacją z realizacji Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz 

Przeciwdziałania Narkomanii w Gminie Gołdap, przygotowaniem obiektów gminnych do wypoczynku letniego, 

utrzymaniem porządku i czystości gminie, gospodarką odpadami w Gminie Gołdap oraz stawkami za odpady, 

informacją w sprawie „Ptasiej wyspy”. Na oddzielnym posiedzeniu tematem wspólnego posiedzenia był Zakład 

Przyrodoleczniczego wraz z wizją lokalna na terenie Zakładu Przyrodoleczniczego. Komisje zaopiniowały 

projekty uchwał na dzisiejsze posiedzenie. Podziękowała na organizację Dni Gołdapi urzędowi miejskiemu, 

bibliotece publicznej oraz dla domu kultury.   

Do pkt 6 

1)  

Przewodnicząca Rady Wioletta Anuszkiewicz zwróciła się do zastępcy skarbnika Agnieszki Ryszewskiej  

o przedstawienie projektu uchwały w sprawie wyboru metody ustalenia opłaty za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi i ustalenia wysokości tej opłaty oraz zwolnienia w części opłaty za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi właścicielom nieruchomości zamieszkałych, znajdujących się na terenie Gminy Gołdap.  

Zastępca skarbnika Agnieszka Ryszewska przedstawiła projekt uchwały. 

Wiceprzewodniczący Rady Andrzej Gutowski zapytał, od kiedy wiadomo, że nie bilansuje się gospodarka 

odpadami. 

Zastępca skarbnika Agnieszka Ryszewska odpowiedziała, że było zgłaszane w poprzednim roku, stąd 

uchwałą Rady Miejskiej w Gołdapi zostały przeznaczone środki z budżetu na pokrycie brakującej kwoty. 

Wiceprzewodniczący Rady Andrzej Gutowski zapytał, czemu nie wprowadzono podwyżki od 1.01.2024r.  

Zastępca skarbnika Agnieszka Ryszewska odpowiedziała, że przedstawiała informację w ubiegłym roku,  

że rok 2024 nie będzie się bilansował.  

Wiceprzewodniczący Rady Andrzej Gutowski powiedział, że od 1.01.2024 r. stawka powinna wynosić 34 zł.  

Zastępca skarbnika Agnieszka Ryszewska odpowiedziała, że kwota 34 zł o jest optymalna kwotą, która 

pozwoli na zbilansowanie gospodarki komunalnej w danym roku.  

Wiceprzewodniczący Rady Andrzej Gutowski zapytał, jaką kwotę dopłaci gmina. 

Zastępca skarbnika Agnieszka Ryszewska odpowiedziała, że ok. 750 000,00 zł  

Przewodnicząca Rady Wioletta Anuszkiewicz powiedziała, że taką decyzję podjął były burmistrz. Zapytała, 

jaka maksymalna kwota musiałby być od września aby gospodarka odpadami się bilansowała.  

Zastępca skarbnika Agnieszka Ryszewska odpowiedziała, że 46 zł od mieszkańca.  

Wiceprzewodnicząca Rady Sylwia Wrzesień – Kisielewska powiedziała, że nie zgadza się ze sposobem 

karania mieszkańców budynków wielorodzinnych za niesegregowanie odpadów, tj. ponoszeniem 

odpowiedzialności zbiorowej. Zapytała, czy były prowadzone rozmowy z prezesem spółdzielni mieszkaniowej 

celem edukowania mieszkańców większych bloków oraz mobilizowania mieszkańców aby segregowali w sposób 

prawidłowy.  

Kierownik WGK Magda Zymkowska odpowiedziała, że spółdzielnia otrzymała pismo z przedstawionym  

w tym zakresie problemem, o małej ilości pojemników oraz o edukacji mieszkańców w zakresie segregacji. 

Radny Maciej Kordjak powiedział, że niesatysfakcjonujący jest procent deklaracji. Jest potrzeba szczelnego 

systemu, gdyż wynika, że prawie 18% mieszkańców nie płaci. Zaproponował, aby radni otrzymywali co miesiąc 

raport stanu gospodarki odpadami, czy system się bilansuje czy też nie. Zawnioskował również o informację, 

skąd będą zabezpieczone środki na pokrycie deficytu, gdyż te 750 000,00 zł mogłoby być przeznaczone  

na remont niecki basenowej OSiR. 

Burmistrz Gołdapi Konrad Kazaniecki powiedział, że na każdych wyborach rad osiedli przekazywana jest 

informacja o problemie segregacji. Środki budżetowe na pokrycie deficytu gospodarki odpadami będą ustalane 

pod koniec roku. Na niektórych inwestycjach zostaną wygenerowane oszczędności. 

Zastępca skarbnika Agnieszka Ryszewska zaproponowała, aby zestawienia w sprawie gospodarki odpadami 

przedstawiać kwartalnie. 
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Wiceprzewodnicząca Rady Sylwia Wrzesień – Kisielewska powiedziała, aby rozszerzyć możliwości zniżki  

o osoby samotnie wychowujące dzieci, emerytów czy tez inwalidów. Jak również budynki wielorodzinne nie 

mogą liczyć na obniżenie opłaty w odróżnieniu do budynków jednorodzinnych posiadających kompostownik.  

Radna Zofia Syperek powiedziała, że gmina nie powinna zapłacić takiej kwoty na pokrycie deficytu i uważa, 

że mieszkańcy powinni zapłacić w całości na wyprodukowanie przez siebie śmieci.   

Wiceprzewodnicząca Rady Sylwia Wrzesień – Kisielewska odpowiedziała, że na koniec 2023 roku został 

deficyt pokryty środkami budżetu w wysokości 300 000,00 zł a teraz na nową radę zrzucana jest kwestia 

wprowadzenia podwyżek.  

Burmistrz Gołdapi Konrad Kazaniecki powiedział, że wiedza o podniesieniu stawek była zapewne  

w poprzedniej kadencji i w dość szybkim czasie na początku kadencji informacja o niebilansowaniu się opłat 

była przedstawiona przez pracowników.  

Przewodnicząca Rady Wioletta Anuszkiewicz poddała pod głosowanie projekt uchwały w sprawie wyboru 

metody ustalenia opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi i ustalenia wysokości tej opłaty oraz 

zwolnienia w części opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi właścicielom nieruchomości 

zamieszkałych, znajdujących się na terenie Gminy Gołdap. 

W głosowaniu jawnym głosami 10 za, 1 przeciw, 1 wstrzymującym się uchwała została podjęta.  

Głosowano w sprawie 

wyboru metody ustalenia opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi i ustalenia wysokości tej opłaty 

oraz zwolnienia w części opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi właścicielom nieruchomości 

zamieszkałych, znajdujących się na terenie Gminy Gołdap 

Wyniki głosowania 

ZA: 10, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne 

ZA (10) 

Wioletta Anuszkiewicz, Andrzej  Dołęga, Andrzej  Gutowski , Wojciech Hołdyński, Zbigniew Makarewicz, 

Paweł  Perko , Tomasz Popławski , Marcin Urzędowski, Sylwia Wrzesień-Kisielewska , Marek Zajączkowski 

PRZECIW (1) 

Maciej  Kordjak 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Zofia   Syperek 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (3) 

Kamil Markowski, Janina  Pietrewicz, Monika Wałejko 

Uchwała Nr V/37/2024 

 2)  

Przewodnicząca Rady Wioletta Anuszkiewicz zwróciła się do zastępcy skarbnika Agnieszki Ryszewskiej  

o przedstawienie projektu uchwały zmieniająca uchwałę w sprawie wprowadzenia na terenie Gminy Gołdap 

Samorządowego Programu dla rodzin wielodzietnych Karta Dużej Rodziny w Gołdapi. 

 Zastępca skarbnika Agnieszka Ryszewska przedstawiła projekt uchwały.  

Uwag nie zgłoszono. 

Przewodnicząca Rady Wioletta Anuszkiewicz poddała pod głosowanie projekt uchwały zmieniająca uchwałę 

w sprawie wprowadzenia na terenie Gminy Gołdap Samorządowego Programu dla rodzin wielodzietnych Karta 

Dużej Rodziny w Gołdapi. 

W głosowaniu jawnym głosami 12 za uchwała została podjęta.  

Głosowano w sprawie 

zmieniająca uchwałę w sprawie wprowadzenia na terenie Gminy Gołdap Samorządowego Programu dla 

rodzin wielodzietnych Karta Dużej Rodziny w Gołdapi 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne 

ZA (12) 

Maciej  Kordjak , Wioletta Anuszkiewicz, Andrzej  Dołęga, Andrzej  Gutowski , Wojciech Hołdyński,  

Zbigniew Makarewicz, Paweł Perko, Tomasz Popławski, Zofia Syperek, Marcin Urzędowski,  

Sylwia Wrzesień-Kisielewska , Marek Zajączkowski 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 
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NIEOBECNI (3) 

Kamil Markowski, Janina  Pietrewicz, Monika Wałejko 

Uchwała Nr V/38/2024 

3)  

Przewodnicząca Rady Wioletta Anuszkiewicz zwróciła się do zastępcy skarbnika Agnieszki Ryszewskiej 

o przedstawienie projektu uchwały zmieniająca uchwałę w sprawie ustalenia wzoru deklaracji o wysokości opłaty 

za gospodarowanie odpadami komunalnymi składanej przez właścicieli nieruchomości zamieszkałych, 

położonych na terenie Gminy Gołdap. 

Zastępca skarbnika Agnieszka Ryszewska przedstawiła projekt uchwały.  

Uwag nie zgłoszono. 

Przewodnicząca Rady Wioletta Anuszkiewicz poddała pod głosowanie projekt uchwały zmieniająca uchwałę 

w sprawie ustalenia wzoru deklaracji o wysokości opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi składanej 

przez właścicieli nieruchomości zamieszkałych, położonych na terenie Gminy Gołdap. 

W głosowaniu jawnym głosami 12 za uchwała została podjęta.  

Głosowano w sprawie 

zmieniająca uchwałę w sprawie ustalenia wzoru deklaracji o wysokości opłaty za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi składanej przez właścicieli nieruchomości zamieszkałych, położonych na terenie Gminy Gołdap 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne 

ZA (12) 

Maciej  Kordjak , Wioletta Anuszkiewicz, Andrzej  Dołęga, Andrzej  Gutowski , Wojciech Hołdyński, 

Zbigniew Makarewicz, Paweł  Perko , Tomasz Popławski , Zofia   Syperek, Marcin Urzędowski, Sylwia 

Wrzesień-Kisielewska , Marek Zajączkowski 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (3) 

Kamil Markowski, Janina  Pietrewicz, Monika Wałejko 

Uchwała Nr V/39/2024 

4)  

Przewodnicząca Rady Wioletta Anuszkiewicz zwróciła się do zastępcy skarbnika Agnieszki Ryszewskiej   

o przedstawienie projektu uchwały zmieniająca uchwałę w sprawie ustalenia wzoru deklaracji o wysokości opłaty 

za gospodarowanie odpadami komunalnymi składanej przez właścicieli nieruchomości zamieszkałych, 

położonych na terenie Gminy Gołdap. 

Zastępca skarbnika Agnieszka Ryszewska przedstawiła projekt uchwały.  

Radny Paweł Perko zapytał, czego dotyczy autopoprawka. 

Zastępca skarbnika Agnieszka Ryszewska odpowiedziała, że zmiana polega na wykropkowaniu pozycji 38. 

W przesłanym projekcie była wpisana stara kwota kompostownika 5 zł.  

Przewodnicząca Rady Wioletta Anuszkiewicz poddała pod głosowanie projekt uchwały w sprawie ustalenia 

wzoru deklaracji o wysokości opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi składanej przez właścicieli 

nieruchomości zamieszkałych, położonych na terenie Gminy Gołdap z autopoprawką. 

W głosowaniu jawnym głosami 14 za uchwała została podjęta. 

Głosowano w sprawie 

ustalenia wzoru deklaracji o wysokości opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi składanej przez 

właścicieli nieruchomości zamieszkałych, położonych na terenie Gminy Gołdap z autopoprawką 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne 

ZA (12) 

Maciej  Kordjak , Wioletta Anuszkiewicz, Andrzej  Dołęga, Andrzej  Gutowski , Wojciech Hołdyński,  

Zbigniew Makarewicz, Paweł Perko, Tomasz Popławski, Zofia Syperek, Marcin Urzędowski,  

Sylwia Wrzesień-Kisielewska , Marek Zajączkowski 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (3) 
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Kamil Markowski, Janina  Pietrewicz, Monika Wałejko 

Uchwała Nr V/40/2024 

5)  

Przewodnicząca Rady Wioletta Anuszkiewicz zwróciła się do zastępcy skarbnika Agnieszki Ryszewskiej  

o przedstawienie projektu uchwały zmieniająca uchwałę w sprawie wprowadzenia zarządzenia poboru opłaty 

uzdrowiskowej w drodze inkasa oraz określenia inkasentów i  wysokości wynagrodzenia inkaso. 

Zastępca skarbnika Agnieszka Ryszewska przedstawiła projekt uchwały. Przedstawiła autopoprawkę 

polegająca na zmianie inkasenta w załączniku do uchwały w pozycji 27.  

Przewodnicząca Rady Wioletta Anuszkiewicz poddała pod głosowanie projekt uchwały w sprawie 

zmieniająca uchwałę w sprawie wprowadzenia zarządzenia poboru opłaty uzdrowiskowej w drodze inkasa oraz 

określenia inkasentów i  wysokości wynagrodzenia inkaso z autopoprawką. 

W głosowaniu jawnym głosami 12 za uchwała została podjęta.  

Głosowano w sprawie 

zmieniająca uchwałę w sprawie wprowadzenia zarządzenia poboru opłaty uzdrowiskowej w drodze inkasa 

oraz określenia inkasentów i  wysokości wynagrodzenia inkaso z autopoprawką 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne 

ZA (12) 

Maciej  Kordjak, Wioletta Anuszkiewicz, Andrzej  Dołęga, Andrzej  Gutowski, Wojciech Hołdyński,  

Zbigniew Makarewicz, Paweł Perko, Tomasz Popławski, Zofia Syperek, Marcin Urzędowski,  

Sylwia Wrzesień-Kisielewska , Marek Zajączkowski 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (3) 

Kamil Markowski, Janina  Pietrewicz, Monika Wałejko 

Uchwała Nr V/41/2024 

Do pkt 7  

Przewodnicząca Rady Wioletta Anuszkiewicz zwróciła się do kierownik WKS Justyna Charkiewicz  

o przestawienie informacji dot. inicjatywy Samorządu Województwa Warmińsko-Mazurskiego dotyczącej 

Odnowy Wsi Województwa Warmińsko-Mazurskiego ,,Wieś Warmii, Mazur i Powiśla miejscem, w którym 

warto żyć …” 

Kierownik WKS Justyna Charkiewicz powiedziała, że Samorząd Województwa Warmińsko-Mazurskiego 

ogłosił kolejny nabór do inicjatywy Odnowy Wsi Województwa Warmińsko-Mazurskiego ,,Wieś Warmii, Mazur 

i Powiśla miejscem, w którym warto żyć …”. Każda gmina może zgłosić jedno sołectwo. Do programu zgłosiły 

się 2 sołectwa: Skocze i Marcinowo. 

 Burmistrz Gołdapi Konrad Kazaniecki zapytał, czy radni będą głosować, czy wybór sołectwa będzie  

na zasadzie losowania. 

 Przewodnicząca Rady Wioletta Anuszkiewicz odpowiedziała, że wprowadziła daną kwestię do porządku 

obrad i wybór podda pod głosowanie.  

 Wiceprzewodniczący Rady Andrzej Gutowski zapytał, jaką infrastrukturę posiadają oba sołectwa.  

 Radny Marcin Urzędowski odpowiedział jako sołtys sołectwa Marcinowo, że sołectwo posiada wiatę  

na boisku. Sołectwo nie posiada świetlicy. 

 Kierownik WGK Magda Zymkowska powiedziała, że sołectwo Skocze posiada świetlicę wiejską, wiatę 

rekreacyjną oraz mały teren z urządzeniami rekreacyjnymi. 

Przewodnicząca Rady Wioletta zarządziła przerwę w obradach – godz. 14:09 

Przewodnicząca Rady Wioletta wznosiła obrady – godz. 14:15 

 Przewodnicząca Rady Wioletta Anuszkiewicz poinformowała, że jeżeli radni podejmą uchwałę w podpunkcie 

1) kolejny podpunkt tj. 2) nie będzie procedowany.  

 1) 

Przewodnicząca Rady Wioletta Anuszkiewicz poddała pod głosowanie projekt uchwały w sprawie zgłoszenia 

Sołectwa Marcinowo oraz Gminy Gołdap do współpracy od 2024 roku w inicjatywie Samorządu Województwa 
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Warmińsko-Mazurskiego dotyczącej Odnowy Wsi Województwa Warmińsko-Mazurskiego ,,Wieś Warmii, 

Mazur i Powiśla miejscem, w którym warto żyć …” 

W głosowaniu jawnym głosami 10 za, 2 wstrzymującymi się uchwała została podjęta.  

Głosowano w sprawie 

zgłoszenia Sołectwa Marcinowo oraz Gminy Gołdap do współpracy od 2024 roku w inicjatywie Samorządu 

Województwa Warmińsko-Mazurskiego dotyczącej Odnowy Wsi Województwa Warmińsko-Mazurskiego 

,,Wieś Warmii, Mazur i Powiśla miejscem, w którym warto żyć …” 

Wyniki głosowania 

ZA: 10, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne 

ZA (10) 

Maciej  Kordjak , Wioletta Anuszkiewicz, Andrzej  Dołęga, Andrzej  Gutowski , Wojciech Hołdyński, 

Zbigniew Makarewicz, Paweł  Perko , Tomasz Popławski , Sylwia Wrzesień-Kisielewska , Marek Zajączkowski 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Zofia  Syperek, Marcin Urzędowski 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (3) 

Kamil Markowski, Janina  Pietrewicz, Monika Wałejko 

Uchwała nr V/42/2024 

 

Do pkt 8 

Brak interpelacji radnych 

Do pkt 9 

Wiceprzewodnicząca Rady Sylwia Wrzesień – Kisielewska złożyła zapytanie w sprawie budowy Zakładu 

Przyrodoleczniczego: 

1) przekazania wszystkich pisemnie złożonych przez wykonawcę i uczestników procesu budowlanego 

wniosków dotyczących zmian istotnych, nieistotnych w ww. zadaniu inwestycyjnym, jak również 

wskazania zapisów dotyczących zmian w dzienniku budowy z podaniem jego tomu i strony; 

2) przekazania wszystkich protokołów konieczności spisanych w trakcie realizacji  ZPL pomiędzy 

wszystkimi uczestnikami procesu budowlanego; 

3) przekazania, czy zmiany dokonywane w trakcie realizacji ZPL były konsultowane z Urzędem 

Marszałkowskim i jak zakończyło się ich ewentualne procedowanie. 

Wiceprzewodniczący Rady Andrzej Gutowski opuścił obrady – godz. 14:17 

Radny Maciej Kordjak zapytał, kto przygotowuje i jaki jest termin otrzymania aktualnego planu 

funkcjonowania ZPL o zakończeniu budowy wraz z kosztami funkcjonowania. 

Do pkt 10 

Brak zapytań przewodniczących organów wykonawczych jednostek pomocniczych. 

Do pkt 11 

Przewodnicząca Rady Wioletta Anuszkiewicz powiedziała, że mieszkaniec Andrzej Tobolski złożył w formie 

pisemnej wniosek o zabranie głosu w punkcie wolne wnioski. 

Mieszkaniec Andrzej Tobolski powiedział, że w poprzedniej kadencji jako radny był osamotniony w walce  

z patologią. Zapytał, kiedy burmistrz rozliczy winnych urzędników. Przez 9 lat destrukcji gminy Gołdap,  

ci urzędnicy z biurem prawnym na czele, stanowili trzon dla tego wszystkiego, tj. ZPL, wycieczki zagraniczne, 

wielomilionowe straty, niedopełnienie obowiązków służbowych. Wątpliwości wzbudził raport o stanie gminy  

za 2033 rok w którym nie było krytycznego słowa o byłym burmistrzu Tomaszu Luto. Burmistrz Konrad 

Kazaniecki powinien dokonać rozliczenia tego, co się działo w ostatnich latach. W raporcie o stanie gminy  

nie było też mowy o nie zamieszczaniu w BIP Urzędu Miejskiego wniosków oraz odpowiedzi w trybie dostępu 

do informacji publicznej a z mocy prawa odpowiada za to sekretarz Anna Rawinis. Uczestniczyła wielokrotnie 

w komisjach przetargowych, które wygrywał jej wujek. Sekretarz odpowiadała za cyfryzację urzędu, jeździła  

za pieniądze podatników do Chin. Wspomniany przedsiębiorca stworzył 5 nielegalnych wysypisk śmieci. Gmina 

wyludnia się bardzo mocno. W uzdrowisku są wylewane ścieki do rzeki przez PWiK, kanalizacja przy większych 

opadach deszczu płynie środkiem miasta w wielu punktach oraz ZPL. Przewodniczący komisji rewizyjnej  

na poprzedniej sesji przeczytał oświadczenie, które ma się nijak do rzeczywistości. Wskazał na „szarą strefę” – 

tj. działkę po byłym PBROL. Powiedział, że burmistrz powinien stanąć oko w oko z wykonawcami, podpisać 

ugodę. Byłaby wtedy pewność, że ci, którzy byli na początku inwestycji mogli dokończyć inwestycje  
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z usunięciem usterek. Podpisać taka umowę, która by gwarantowała, że rozliczenie końcowe nastąpi  

w momencie, kiedy obiekt uzyska pozwolenie na użytkowanie.  

 Radny Zbigniew Makarewicz podziękował za szybką realizację i pomalowanie tunelu pod obwodnicą  

na szlaku GV. Zwrócił się o zlecenie wycięcia gałęzi wzdłuż GV - na odcinku Jabłońskie – Grabowo, gdyż 

gałęzie kładą się na szlak i w kilku miejscach znacząco zawężają drogę. Zapytał, czy gmina Gołdap poszukuje 

obecnie programu aplikacji na telefon do zarządzania między innymi odpadami, zgłaszania różnych potrzeb, 

problemów lub sytuacji kryzysowych w której mieszkańcy poinformują np. o awarii oświetlenia, dziurze  

w chodniku, zarośniętej ścieżce, dewastacji mienia, dzikim wysypisku śmieci lub innej sytuacji. Jeśli tak, to czy 

aplikacja ma działać na terenie gminy, powiatu lub innego obszaru. 

Burmistrz Gołdapi Konrad Kazaniecki powiedział, że aplikacja na chwilę obecna jest w zamyśle na poziomie 

lokalnym. 

Radny Maciej Kordjak powiedział, że jako klub radnych pracują nad utworzeniem takiego modelu, propozycji 

i kierunków aby to kompleksowo wykonać. Zwrócił się o przedstawienie radnym sytuacji formalno – prawnej 

nieruchomości na ul. Polnej. Jaki jest aktualny stan i jakie są możliwości, jakie ewentualne kroki może podjąć 

gmina.  

Burmistrz Gołdapi Konrad Kazaniecki powiedział, że odpowiedź zostanie przesłana poprzez e-mail. 

Radny Marek Zajączkowski powiedział, aby przeprowadzić konsultacje społeczne z mieszkańcami 

miejscowości Bałupiany, Wiłkajcie, Niedrzwica w sprawie przeniesienia ptasiej wyspy.  

Burmistrz Gołdapi Konrad Kazaniecki odpowiedział, że obecnie posiadana decyzja wydana przez RDOŚ  

w Olsztynie została wydana 19 grudnia 2023 r. zezwalająca na zniszczenie gniazd, siedlisk itp. został wskazany 

teren byłej firmy WOKAS z którą było wstępne porozumienie. Uważał, że skoro decyzja została wydana to nie 

spodziewał się, że są kwestie sporne. Jak będzie wydana nowa decyzja to zostanie zorganizowane spotkanie  

z mieszkańcami.  

Wiceprzewodnicząca Rady Sylwia Wrzesień – Kisielewska zapytała się, czy jednostki zarządzające pijalnią 

wód oraz halą – basen przedstawiły oszacowanie kosztów napraw.  

Burmistrz Gołdapi Konrad Kazaniecki odpowiedział, że wejścia do pijalni wód zostały rozebrane. Została 

jeszcze kwestia poprawienia kostki. W zakresie niecki basenowej nie otrzymał dokumentu z kosztorysem.  

Radny Paweł Perko zapytał, kiedy będzie zlecony audyt. 

Burmistrz Gołdapi Konrad Kazaniecki odpowiedział, że pierwsze wyceny jest to koszt w okolicach  

80 000,00 zł netto. Zostanie na dniach wystosowane publiczne postępowanie aby sprawdzić koszty na rynku  

i każdy mógł przystąpić.  

Wiceprzewodnicząca Rady Sylwia Wrzesień – Kisielewska zaprosiła pracowników na oglądnięcie schodów 

łączących ul. 11-go listopada z ul. Żeromskiego z przygotowaniem się na odpowiedzi na zadawane pytania 

podczas wizji lokalnej.  

Przewodnicząca Rady Wioletta Anuszkiewicz powiedziała, że obecnie trwają konsultacje do programu „Mój 

rower elektryczny” w którym mogą brać udział również samorządy. Zwróciła się o przyjrzenie się temu 

programowi.  

Do pkt 12 

Po wyczerpaniu porządku Przewodnicząca Rady Wioletta Anuszkiewicz dokonała zamknięcia V sesji Rady 

Miejskiej w Gołdapi.  

 

                                  Przewodnicząca Rady Miejskiej 

 Wioletta Anuszkiewicz 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Protokołowała: Katarzyna Krusznis 


